
Ponovne volitve so uspele
Na akupnem zaaedanju vseh zborov skupščlne ob-

člne LJublJana Centerao delegatl ponovno vollllpred-
aednlka In podpredaodnlka občlnske skupščlne. Za
predaednika Je bll Izvoljen Albln Vengust, za pod-
predsednlka pa Mltja Močivnlk.

Kot je znano, ni dobil navo-
litvah v mesecu marcu nobe-
den od predlaganih kandida-
tov potrebne dvetretjinske
večine, kakor je to določeno v
občinskem statutu. Skupščin-
ski zbori so zasedali na meji
sklepčnosti in tako se je zgo-
dilo, da zaradi štirih glasov, ki
so bili proti, ni dobil potrebne
večine niti kandidat za pred-
sednika niti kandidat za pod-
predsednika.

Nujno je bilo ponoviti ves
kandidacijski postopek, kar
je občinska organizacija kot
nosilka teh opravil uspešno
izvedla. Temeljne kandidacij-
ske konference so predlagale
več kandidatov, na občinski
kandidacijski konferenci pa
sta bila s tajnim glasovanjem
izbrana kandidata Albin Ven-
gust za predsednika in Mitja
Močivnik za*podpredsednika.

Na četrtkovem zasedanju
občinske skupščine je bila
udeležba zelo visoka. V zboru
združenega dela je bilo od 70

delegatov prisotnih 62, v zbo-
ru krajevnih skupnosti je bilo
od 48 prisotnih-47, v družbe-
nopolitičnem zboru pa od 35
delegatskih mest prisotnih 33
delegatov.

Delegati so po volitvah
sprejeli pobudo, da začno po-
stopek za spremembo občin-
skega statuta. Spremenili naj
bi tisti del, ki določa dvetre-
tjinsko večino za izvolitev vo-
dilnih funkcionarjev. Volitve
z navadno večino naj bi omo-
gočile delegatom, da se odlo-
čajo med dvema ali več kandi-
dati, medtem ko določilo o
dvetretjinski večini že samo
po sebi onemogoda nastop
več kandidatov.

Na skupnem zasedanju so
delegati vseh zborov poslušali
še poročilo predsednika izvrš-
nega sveta občinske skupšči-
ne Milana Slemnika o ukre-
pih za razbremenitev gospo-
darstva. Razprava je potem
stekla po zborih na ločenih se-
jah.

Ena od osrednjih točk je bi-
lo osnovno zdravstveno var-
stvo, za katero je pripravil
gradivo komite za družbene
dejavnosti. Ob tem ko se
zdravstvo na sploh srečuje z
vrsto nerešenih problemov,
med katerimi je financiranje
na prvem mestu, pa se ven-
darle zastavlja temeljno vpra-
šanje, kako pride uporabnik
do zdravstvene storitve. Tu je
še vrsta nerešenih vprašanj
od dolge čakalne dobe v am-
bulantah do neprijaznega
odnosa dela zdravstvenega
osebja. Medtem ko so na zbo-
ru združenega dela načeli
vprašanje obratnih ambulant,
pa so se v družbenopolitič-
nem zboru dotaknili zdrav-
stvenega varstva borcev in za-
sebne zdravniške prakse, ki je
sicer prepovedana, ni pa po-
vsem odpravljena.

Na področju zdravstva je še
vedno preveč administrativ-
nih opravil, tako da se medi-
cinska sestra praktično ne
more posvetiti delu, za katere-
ga je usposobljena. Prav tako
še ni povsem zaživela nega na
domu, za katero ugotavljamo,
da je ena od zelo poceni oblik
zdravljenja. N. I.


